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Onderwerp Privacywetgeving

Betreft het een
raadsvoorstel/raadsmededeling in de
cyclus?

Nee

Beleidsterrein Juridische zakenldienstverlening/ lCT. . .

Portefeuillehouder Lok

Sinds de inwerkingtredíng van de nieuwe privacywetgeving worden strenge eisen gesteld aan het
verstrekken van gegevens aan derden.

lndien een organisatie de verwerking van persoonsgegevens uitbesteedt aan een derde partij, dan
moet er volgens de nieuwe wetgeving een verwerkersovereenkomst worden opgesteld. ln de
verwerkersovereenkomst moet nadrukkelijk worden omschreven wat de exacte afspraken zijn tussen
de verwerkingsverantwoordelijke (vereniging, organisatie of instelling dus) en een verwerker (in dit
geval de gemeente). ls dit niet op een juiste manier vastgelegd, dan riskeren beide partijen een fikse
boete en is de verwerker aansprakelijk voor mogelijke schade die kan ontstaan.

Veel organisaties, verenigingen en instellingen zijn voor een deel afhankelijk van gemeentelijke
subsidies, waarvoor (terecht) inzage wordt gevraagd in de ledenadministratie (bijvoorbeeld adressen
en geboortedata van leden).

ln het kort betekent dit dat deze instellingen een verwerkingsovereenkomst moeten aanbieden aan
de gemeente. Dit kan betekenen dat de gemeente wordt geconfronteerd met talloze verschillende
verwerkingsovereenkomsten, het betekent ook dat de verantwoordelijken voor de
privacybescherming binnen de verschillende organisaties zich moeten buigen over de juridische ins en
outs van een zelf te concipiëren verwerkersovereenkomst. Het zal duidelijk zijn dat dit niet voor
iedereen dagelijks werk is.

lndien de gemeente zou besluiten tot het opstellen van een standaard verwerkingsovereenkomst, dan
zou het mes aan 2 kanten kunnen snijden; de gemeentelijke administratie zou aanzienlijk
vereenvoudigd worden en verenigingen zouden met een gerust hart de verwerkingsovereenkomst
kunnen tekenen.

Dit leidt tot de volgende vraag:

ls het college bereid om een standaardverwerkingsovereenkomst ter beschikking te stellen aan clubs,
verenigingen en organisaties ? Zo ja, wanneer zou deze beschikbaar komen en zo neen, waarom niet ?

Met vriendelijke groet,

Sanneke Vermeulen, VVD



Wij beantwoorden deze vraag als volgt

t. ln de vraagstelling wordt er impliciet van uitgegaan dat er sprake is van een verwerkersrelatie
die verenigingen zou verplichten tot het opstellen van verwerkersovereenkomsten. Daarvan

is geen sprake. Ten behoeve van het beoordelen en vaststellen van een aantal subsidies

wordt verenigingen alleen gevraagd om hun ledenbestand te verstrekken. Van het verwerken
van die persoonsgegevens namens of in opdracht van de verenigingen is geen sprake. Er

behoeven dus geen verwerkersovereenkomsten te worden opgesteld.

Hoogachtend,

B r en wethouders,

Nam

Wethouder d ienstverlen íng


